
VEDNO VEČ
PROMETNIH
NESREČ

PO VSEM TEM, kar dnevno vidimo na naših
cestah, lahko sldepamo, da so prometne nezgo-
de še kar naprej v precejšnjem porastu. To
dejstvo postaja iz dneva v dan bolj zaskrblju-
joče. Ljudje umirajo na cestah vedno bolj po-
gosto. Vselej, ko načenjamo vprašanje pro-
metnih nezgod in njih težkih posledic, se nam
vedno vsiljuje vprašanje, zakaj jih je vedno
več in kako se jih lahko obvarujemo.
Omejil se bom le na pojav stalnega porasla
števila motornih vozil. Sodim, da je to eden
izmed glavnih vzrokov, ki pogojujejo tolikšno
število prometnih nezgod.
Množični prodor motorizacije na naše ceste
je popolnoma normalen za razmere, v katerih
živimo. Ni pa normalno, da se je na področju
izboljšanja cestnega omrežja v tem času na-
pravilo odločno premalo, da so mnoge zelo
pomembne ceste danes še slabše, kot so bile
nekoč.
Znašli smo se v situaciji, ko je ostala naša
cestna motorizacija brez zadostnega življenj-
skega prostora. Kako hitro narašča število
motornih vozil in prometnih nesreč pri nas,
nam kaže nekaj zgovornih številk:

Kaj se bo dogajalo pri nas v prihodnje? Ali
bomo morda dočakali, da bo dnevno na cestah
umrlo za eno poprečno družino ljudi?
Že danes pomenijo prometne nezgode strašne
posledice. Zato lahko pričakujemo še bolj črno
prihodnost, če bomo ostali križem rok.
Porasta števila prometnih nezgod ne bomo za-
ustavili. Pač pa lahko storimo mnogo za to,
da se te boleče posledice omilijo in da se ne
bo število ranjenih in mrtvih vzpeljalo tako
strmo navzgor. Še vedno lahko trdim, da vse
premalo pazimo nase, da vse preveč tvegamo
in lahkomiselno ravnamo, ko se znajdemo v
vrvežu prometa. To še bolj velja, ko se znaj-
demo v težki prometni situaciji, kot so npr.
prometne konice, mokre ceste, megla, polede-
nele in zasnežene ceste, in dnevi, ko smo sa-
mi toliko odsotni od prometnega dogajanja,
da situacije, v kateri se nahajamo, ne razume-
mo ali je ne poznamo.
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